



DEVELOPMENTAL DISABILITIES ADMINISTRATION (DDA)  
ການແຈ້ງໝົດກຳນົດໃນເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບການຊ່ວຍເຫລືອເມື່ອອາຍຸສີ່(4)ປີ  
Notification of Age Four (4) Eligibility Expiration

ຊື່ແລະທີ່ຢູ່ຂອງລູກຄ້າ

ຊື່ແລະທີ່ຢູ່ຂອງຜູ້ຕາງໜ້າຂອງລູກຄ້າ

**ກ່ຽວກັບ:ການແຈ້ງໝົດກຳນົດໃນເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບການຊ່ວຍເຫລືອເມື່ອອາຍຸສີ່ (4) ປີ**

ລູກຂອງທ່ານໃນປັດຈຸບັນນີ້ເປັນລູກຄ້າຂອງພະແນກກ່ຽວກັບຄວາມເສັຽອົງຄະດ້ານການຈະເລີນເຕີບໂຕ (DDA). ເຂົາເຈົ້າອາດຈະກາຍເປັນມີເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບນຳພະແນກ DDA ຍ້ອນການຈິດຊື່ເຂົ້ານຳຂອງເຂົາເຈົ້າໃສ່ໃນໂຄງການອາຍຸແຕ່ກຳນົດຫາສາມປີ ຫລື ໂຄງການພະຍາບານປິ່ນປົວໄກ້ສິດຂອງເດັກນ້ອຍ. ເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບນຳພະແນກ DDA ຂອງລູກຂອງທ່ານໝົດກຳນົດໃນວັນເກີດປີທີສີ່ຂອງເຂົາເຈົ້າ. ເພື່ອວ່າລູກຂອງທ່ານຈະຍັງມີເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບການບໍລິການຂອງພະແນກ DDA ຢູ່, ທ່ານຕ້ອງໄດ້ຂໍເອົາໃຫມ່ກ່ອນທີ່ລູກຂອງທ່ານຈະຮອດອາຍຸສີ່ປີ. ລູກຂອງທ່ານຕ້ອງຖືກພິຈາລະນາພົບໃຫມ່ອີກວ່າມີເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບຍ້ອນນຶ່ງຂອງເງື່ອນໄຂທີ່ຖືກບັງຢູ່ໃນຕາຕະລາງການເອກສານບັນທຶກທີ່ຈຳເປັນຕ້ອງມີ, ຊຶ່ງຖືກຄັດມານຳ.

**ຈະຮ້ອງຂໍເອົາໃຫມ່ໄດ້ແນວໃດ:**

ຈົ່ງຕິດຕໍ່ຫາພະນັກງານສຳພາດ ແລະ ເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບຂອງພະແນກ DDA ຢ່າງຫນ້ອຍ 90 ວັນກ່ອນວັນເກີດປີທີສີ່ຂອງລູກຂອງທ່ານ ເພື່ອຈະຮ້ອງຂໍເອົາອຸດຄຳຮ້ອງຂໍໃຫມ່. ທ່ານສາມາດຮັດອັນນີ້ໄດ້ໂດຍທາງຫນັງສື ຫລື ໂດຍການໂທໄປຫາເລກໂທຣະສັບທີ່ຖືກບັງຢູ່ຂ້າງລຸ່ມນີ້. ອຸດຄຳຮ້ອງຈະຖືກສົ່ງໄປໃຫ້ທ່ານທາງໄປສະນີ. ທ່ານຍັງຈະຂໍເອົາເອກສານຄຳຮ້ອງໄດ້ອີກຄັ້ງກັນໂດຍທາງອອນລາຍນີ້ໂດຍການແວ່ເຂົ້າເບິ່ງ <https://www.dshs.wa.gov/dda/consumers-and-families/eligibility>.

**ຖ້າຫາກວ່າຂ້ອຍບໍ່ຮ້ອງຂໍເອົາໃຫມ່ເດ?**

ຖ້າຫາກວ່າທ່ານບໍ່ຮ້ອງຂໍເອົາອຸດຄຳຮ້ອງຂໍຄືນໃຫມ່ ຫລື ຖ້າຫາກວ່າທ່ານບໍ່ສົ່ງຄຳຮ້ອງກັບຄືນມາຢ່າງຫນ້ອຍ 60 ວັນກ່ອນທີ່ເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບຂອງລູກຂອງທ່ານນຳພະແນກ DDA ຈະໝົດກຳນົດໃນວັນເກີດປີທີສີ່ຂອງລາວ. ຖ້າຫາກວ່າລູກຂອງທ່ານໄດ້ຮັບການບໍລິການທີ່ຖືກຈ່າຍເງິນໃຫ້ນຳພະແນກ DDA, ການບໍລິການອັນນີ້ຈະໝົດກຳນົດໃນວັນເກີດປີທີສີ່ຂອງລາວ.

ການໝົດກຳນົດຂອງເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບຂອງພະແນກ DDA ຈະບໍ່ສະທ້ອນເຖິງການເຂົ້າຮ່ວມໃນໂຄງການສຶກສາພິເສດ ຫລື ເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບເງິນ SSI, ຫລື ຖ້າມັນຈະສະທ້ອນເຖິງການບໍລິການຂອງກົມ DSHS ແນວອື່ນແນວໃດແນວນຶ່ງທີ່ທ່ານອາດຈະໄດ້ຮັບຢູ່ເຊັ່ນວ່າເມດິເຄດ, TANF, ຫລື ຝຸດສະແຕມ.

ກະຮຸນາຕອບມາໄວເທົ່າທີ່ຈະໄວໄດ້, ແຕ່ວ່າຢ່າງຫນ້ອຍ 90 ວັນກ່ອນວັນເກີດປີທີສີ່ຂອງລູກຂອງທ່ານ. ຖ້າພວກເຮົາບໍ່ໄດ້ຍິນຂ່າວຈາກທ່ານ, ພວກເຮົາຈະຖືວ່າທ່ານບໍ່ຢາກສືບຕໍ່ເງື່ອນໄຂຮັບການຊ່ວຍເຫລືອຂອງລູກຂອງທ່ານນຳພະແນກ DDA. ປາສຈາກເອກະສານທີ່ເໝາະສົມສຳລັບເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບການຊ່ວຍເຫລືອກ່ອນອາຍຸສີ່ (4) ປີ, ເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບ DDA ແລະ ການບໍລິການຂອງ DDA ຂອງລູກຂອງທ່ານຈະໝົດກຳນົດລົງໃນມື້ວັນເກີດທີ່ສີ່ (4) ຂອງເຂົາເຈົ້າ.

ຖ້າທ່ານມີຄຳຖາມ ຫລື ປະສົງຢາກຂໍເອົາອຸດເອກສານ, ກະຮຸນາຕິດຕໍ່ຫາ

\_\_\_\_\_  
ເລກໂທຣະສັບ ທີ່ຢູ່ອີເມລ໌

ໂກປີຂອງກົດຮະບຽບຕ່າງໆຂອງຮັດທີ່ປົກຄອງເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບແມ່ນມີໃຊ້ຕາມການຮ້ອງຂໍ ຫລື ທາງອອນລາຍນີ້ທີ່ <https://www.dshs.wa.gov/dda/consumers-and-families/eligibility>.

CC: ເອກະສານຂອງລູກຄ້າ

ຕາຕະລາງຂອງເອກສານບັນທຶກທີ່ຈຳເປັນຕ້ອງມີ

ສະພາບຂອງຄວາມເສຍອົງຄະ	ອາຍຸ	ການວິຈັຍໂຮກ	ຜູ້ວິຈັຍໂຮກ	ບັນທຶກອື່ນໆ
ຄວາມຊັກຊ້າດ້ານການຈະເຣີນເຕີບຕົວ	ອາຍຸ 4 ປີ ຮອດ 9 ປີ	ຄວາມຊັກຊ້າດ້ານການຈະເຣີນເຕີບຕົວ	ຜູ້ຊ່ຽວຊານທີ່ມີຄຸນນະວຸດທິຈະທຳການປະເມີນຜົນ ແລະ ການຕີຮາຄາເບິ່ງການຈະເຣີນເຕີບຕົວ	ອາຍຸ 4 ປີ ຮອດ 9 ປີ – ການຊັກຊ້າສາມເທື່ອ ຫລື ຫລາຍກວ່າ -1.5 SD ຫລື 25 % ຂອງອາຍຸຕາມລຳດັບ. ອີງຕາມການປະເມີນຜົນປັດຈຸບັນພາຍໃນ 12 ເດືອນຜ່ານມາ.
ການປິ່ນປົວຢ່າງໄກ້ສົດ	ເກີດຮອດ 17 ປີ			ມີເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບໂຄງການປິ່ນປົວພະຍາບານດູແລໄກ້ຊິດຂອງເດັກນ້ອຍ
ຄວາມເສຍອົງຄະດ້ານມັນສະມອງ (Intellectual Disability)	ອາຍຸ 4 ປີ ແລະແກກວ່າ	ຄວາມເສຍອົງຄະດ້ານມັນສະມອງ (ແຕກອອກແມ່ນຄວາມຊັກຊ້າດ້ານມັນສະມອງ)	ທ່ານໝໍຈິດວິທະຍາທີ່ມີໃບປະກາດ, ທ່ານໝໍຈິດວິທະຍາທີ່ໂຮງຮຽນຢັງຢືນໃນວິຊາຕ່າງ ຫລື ທ່ານໝໍຈິດວິທະຍາທີ່ມີໃບປະກາດຈາກໂຮງຮຽນອື່ນ ທີ່ຖືກຢັງຢືນໂດຍສະມາຄົມຂອງໂຮງຮຽນທ່ານໝໍຈິດວິທະຍາແຫ່ງຊາດ	ໃບລາຍງານໂຮກຈິດຄົບຖ້ວນລວມທັງຄະແນນ <b>Full Scale IQ</b> ຂອງການແຕກຕ່າງຈາກມາດຕະຖານຫລາຍກວ່າສອງຢ່າງຕໍ່ກວ່າກຳນົດ, ແລະ ຄະແນນການສອບເບິ່ງຄວາມຊຳນານໃນການປັບຕົວຂອງການແຕກຕ່າງຈາກມາດຕະຖານຫລາຍກວ່າສອງຢ່າງຕໍ່ກວ່າກຳນົດ.
ສະມອງພິການ (Cerebral Palsy)	ອາຍຸ 4 ປີ ແລະແກກວ່າ	ໂຮກສະມອງພິການ (Cerebral Palsy) ພາວະແອນອາອຳມະພາດ (Quadriplegia) ອຳມະພາດເຄິ່ງສ່ວນ (Hemiplegia) ອຳມະພາດສ່ວນດຽວ (Diplegia)	ທ່ານໝໍທີ່ມີໃບປະກາດ	ອາການກ່ອນອາຍຸ 3 ປີ, ແລະ ຮາຍຮະອຽດທີ່ຊຸມຊື່ຄວາມຕ້ອງການສຳລັບຄວາມຊ່ວຍເຫລືອທາງຮາງກາຍໂດຍກົງປະຈຳວັນໃນສອງຈຳພວກ ຫລື ຫລາຍກວ່າ (ການເຂົ້າຫ້ອງນ້ຳ, ການອາບນ້ຳ, ການກິນອາຫານ, ການນຸ່ງເຄື່ອງ, ການເຄື່ອນໄຫວໄປມາ, ຫລື ການສື່ສານຕິດຕໍ່).
ໂຮກລົມບ້າຫມູ (Epilepsy)	ອາຍຸ 4 ປີ ແລະແກກວ່າ	ໂຮກລົມບ້າຫມູ ຫລື ໂຮກຊັກດິ້ນ	ທ່ານໝໍໂຮກປະສາດທີ່ຖືກຢັງຢືນໂດຍຄະນະກັມມະການ	ການວິຈັຍໂຮກທີ່ຖືກອີງໃສ່ປະວັດການພະຍາບານ ແລະ ການກວດເບິ່ງໂຮກປະສາດ, ການຢັງຢືນຈາກທ່ານໝໍ ຫລື ທ່ານໝໍໂຮກຈິດກ່ຽວກັບການຊັກຊ້າບ້າຫມູທີ່ຄວບຄຸມບໍ່ໄດ້ ແລະ ເກີດຂຶ້ນຕະລອດມາ ຫລື ເກີດຂຶ້ນເປັນປະຈຳ, ແລະ ການກວດເບິ່ງຄວາມຊຳນານໃນການປັບຕົວຊຶ່ງສະແດງໃຫ້ເຫັນການມີຂອບເຂດຈຳກັດຮ້າຍແຮງໃນການທຳງານການປັບຕົວຂອງການແຕກຕ່າງຈາກມາດຕະຖານຫລາຍກວ່າສອງຢ່າງຕໍ່ກວ່າກຳນົດ.
ໂຮກລະເມີເຜີ້ຜົນ (Autism) (DSM-IV)	ອາຍຸ 4 ປີ ແລະແກກວ່າ	ໂຮກລະເມີເຜີ້ຜົນຫລື ພະຍາດທີ່ຄືລະເມີເຜີ້ຜົນ (Autism ຫລື Autistic Disorder) 299.00 ໃນ DSM-IV-TR	ທ່ານໝໍຈິດວິທະຍາທີ່ມີໃບປະກາດ, ຜູ້ຝຶກຫັດນາຍຫມໍລົງທະບຽນທີ່ກ້າວຫນ້າ (ARNP) ທີ່ພົວພັນນຳໂຮກລະເມີເຜີ້ຜົນ ຫລື ສູນກາງພັດທະນາ ຫລື ຄະນະກັມມະການຢັງຢືນ: ທ່ານໝໍໂຮກປະສາດ, ທ່ານໝໍໂຮກຈິດ, ຫລື ທ່ານໝໍປິ່ນປົວເດັກເຮືອງການເຕີບໂຕ ແລະ ການປະພຶດ	ການຕີຮາຄາປະເມີນຜົນຄົບຖ້ວນ <b>DSM IV</b> ທີ່ສອດຄ່ອງນຳກົດເກນຂອງການກວດວິຈັຍທຸກໆຢ່າງ, ຫລືກຖານຂອງການຊັກຊ້າ ຫລື ການທຳງານທີ່ຜິດປົກກະຕິກ່ອນອາຍຸ 3 ປີ ໃນຄວາມຊຳນານທາງສັງຄົມ, ພາສາ, ການຕິດຕໍ່ສື່ສານ ຫລື ການຫລິ້ນທີ່ເປັນສັນຍາລັກ ຫລື ການວາດພາບ, ແລະ ການກວດເບິ່ງຄວາມຊຳນານໃນການປັບຕົວຊຶ່ງສະແດງໃຫ້ເຫັນການມີຂອບເຂດຈຳກັດຮ້າຍແຮງໃນການທຳງານການປັບຕົວຂອງການແຕກຕ່າງຈາກມາດຕະຖານຫລາຍກວ່າສອງຢ່າງຕໍ່ກວ່າກຳນົດ.
ໂຮກລະເມີເຜີ້ຜົນໄປທົ່ວທົບ (Autism Spectrum Disorder) (DSM-V)	ອາຍຸ 4 ປີ ແລະແກກວ່າ	ໂຮກລະເມີເຜີ້ຜົນໄປທົ່ວທົບ (Autism Spectrum Disorder 299.00) DSM-V ລວມທັງຮະດັບຄວາມຮ້າຍແຮງ 2 ຫລື 3 ໃນທັງສອງແຖວຕັ້ງ	ທ່ານໝໍຈິດວິທະຍາທີ່ມີໃບປະກາດ, ຜູ້ຝຶກຫັດນາຍຫມໍລົງທະບຽນທີ່ກ້າວຫນ້າ (ARNP) ທີ່ພົວພັນນຳໂຮກລະເມີເຜີ້ຜົນ ຫລື ສູນກາງພັດທະນາ ຫລື ຄະນະກັມມະການຢັງຢືນ: ທ່ານໝໍໂຮກປະສາດ, ທ່ານໝໍໂຮກຈິດ, ຫລື ທ່ານໝໍປິ່ນປົວເດັກເຮືອງການເຕີບໂຕ ແລະ ການປະພຶດ	ການຕີຮາຄາປະເມີນຜົນຄົບຖ້ວນ <b>DSM-V</b> ທີ່ສອດຄ່ອງນຳກົດເກນຂອງການກວດວິຈັຍທຸກໆຢ່າງ, ຫລືກຖານຂອງການຊັກຊ້າ ຫລື ການທຳງານທີ່ຜິດປົກກະຕິກ່ອນອາຍຸ 3 ປີ ໃນຄວາມຊຳນານທາງສັງຄົມ, ພາສາ, ການຕິດຕໍ່ສື່ສານ ຫລື ການຫລິ້ນທີ່ເປັນສັນຍາລັກ ຫລື ການວາດພາບ, ແລະ ການກວດເບິ່ງຄວາມຊຳນານໃນການປັບຕົວຊຶ່ງສະແດງໃຫ້ເຫັນການມີຂອບເຂດຈຳກັດຮ້າຍແຮງໃນການທຳງານການປັບຕົວຂອງການແຕກຕ່າງຈາກມາດຕະຖານຫລາຍກວ່າສອງຢ່າງຕໍ່ກວ່າກຳນົດ, ແລະ <b>FSIQ</b> ຂອງການແຕກຕ່າງຈາກມາດຕະຖານອື່ນໆ ຫລື ຫລາຍກວ່ານັ້ນທີ່ຕໍ່ກວ່າກຳນົດ – ຫລື – ສອດຄ່ອງນຳກົດເກນທຸກໆຢ່າງສຳລັບໂຮກ <b>Autistic Disorder 299.00, DSM-IV</b> .
ໂຮກປະສາດແນວອື່ນ ຫລື ສະພາບແນວອື່ນທີ່ຄ້າຍຄືກັນກັບຄວາມເສຍອົງຄະດ້ານມັນສະມອງ	ອາຍຸ 4 ປີ ແລະແກກວ່າ	ຄວາມຜິດປົກກະຕິທາງໂຮກປະສາດ ຫລື ກັມມະພັນເປັນທີ່ຮູ້ຈັກວ່າກໍ່ໃຫ້ເກີດມີຄວາມຂາດເຂີນໃນຄວາມຊຳນານທາງແນວຄິດ ແລະ ການປັບຕົວ	ທ່ານໝໍທີ່ມີໃບປະກາດ	ຄະແນນ <b>Full Scale IQ</b> ຂອງການແຕກຕ່າງຈາກມາດຕະຖານຫລາຍກວ່າ 1.5 ຢ່າງຕໍ່ກວ່າກຳນົດ, ແລະ ຄະແນນການສອບເບິ່ງຄວາມຊຳນານໃນການປັບຕົວຂອງການແຕກຕ່າງຈາກມາດຕະຖານຫລາຍກວ່າສອງຢ່າງຕໍ່ກວ່າກຳນົດ.
ຫມາຍເຫດ:	ໃບຟອມໃບມືແມ່ນການຊີ້ນຳທີ່ໄປເທົ່ານັ້ນ ແລະ <b>DDA</b> ອາດຈະຕ້ອງການຮາຍຮະອຽດ ຫລື ການຕີຮາຄາປະເມີນຜົນເພີ່ມເຕີມອີກ. ເອກສານບັນທຶກອັນນີ້ເປັນບາດກ້າວທຳອິດໃນການພິຈາະນາເບິ່ງເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບ. ເງື່ອນໄຂໄດ້ຮັບຂອງ <b>DDA</b> ຈະຖືກພິຈາະນາເບິ່ງໂດຍອີງຕາມກົດຫມາຍ <b>WAC Chapter 388-823</b> .			